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Abstract (en)
[origin: US4694977A] A vacuum-tight and pressure-tight closed storage space in a container is constructionally combined with a thrust piston pump
projecting thereinto and a drag piston slidably guided therein and in the initial position of the thrust piston pump is hermetically sealed by an exhaust
valve mechanically closed in forcibly controlled manner. The drag piston is adapted to the thrust piston pump in such a way that the storage space
can be emptied substantially free with the thrust piston pump.

Abstract (de)
Ein vakuum- und druckdicht geschlossener Vorratsraum (28b) in einem Behälter (2b) ist mit einer in ihn ragenden Schubkolbenpumpe (1b) und
einem in ihm gleitbar geführten Schleppkolben (29b) baulich vereint und bei Ausgangslage der Schubkolbenpumpe (1b) durch ein mechanisch
zwangsgesteuert geschlossenes Auslaßventil (17b) hermetisch verschlossen. Der Schleppkolben (29b) ist so an die Schubkolbenpumpe (1b)
angepaßt, daß der Vorratsraum (28b) im wesentlichen recht frei mit der Schubkolbenpumpe (1b) entleert werden kann.
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